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Készült: Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. április 18. 

napján tartott üléséről, hangfelvételről. 
 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Kárpáti László alpolgármester, Dr. Ludas László 

alpolgármester, Melles Zoltán, Dr. Novák János, Dr. Orbán Csaba, Rácz 
Ferenc, Sasvári Tamás és Simonovics Józsefné képviselők 

 
Távol maradt: Boros Bálint, Czimbalek József és Melsin Valentin képviselők jelezték, hogy 

más elfoglaltságuk miatt nem tudnak részt venni az ülésen 
 
Meghívottak: Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Nagy Vera aljegyző, Dr. Pacári Judit 

jogtanácsos, Vargáné Szüts Katalin és Svégel Gábor irodavezető; Jüngling 
Károly pénzügyi vezető-főtanácsos, Jeles Ferencné könyvvizsgáló, Kutiné 
Csicskár Edit igazgató valamint a Nagyatádi Városi Televíziótól Kóczián 
Zoltán 

 
Ormai István polgármester köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit, a nagyatádiakat.  
Megállapítja, hogy a képviselő-testület – 8 fővel – határozatképes, az ülést megnyitja.  
 
Javasolja, hogy a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítői Simonovics Józsefné és Melles Zoltán 
képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangú – 8 igen – 
szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
113/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. április 18-i ülés 
jegyzőkönyvének hitelesítőiül Simonovics Józsefné és Melles Zoltán képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester a napirendi javaslatban szereplő napirendi sor megtárgyalását 
javasolja a képviselő-testületnek.  
 
A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
114/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendek tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja és az alábbi napirendeket tárgyalja: 
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1.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata 2012. évi költségvetése 
végrehajtásáról  

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

2.) Beszámoló Nagyatád Város Önkormányzatának 2012. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

 Előadó: Dr. Nagy Vera aljegyző 
             Simonovics Józsefné igazgató  
 

3.) Előterjesztés a gyermekvédelmi és szociális személyes gondoskodásról szóló 
7/2008.(II. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 Előadó: Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 

4.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata 2013. évi Közbeszerzési 
Tervének módosítására 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

5.) Előterjesztés a városi sportcsarnok kiszolgáló egységének felújítására 
vonatkozó pályázatról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

6.) Előterjesztés szobor átadásáról Lábod Község Önkormányzata részére 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
7.) Előterjesztés az önkormányzat vagyonának hasznosításáról szóló 30/2008. (IX. 

1.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
8.) Előterjesztés a Nemzeti Rehabilitációs és Szociális Hivatal részére iroda 

biztosításáról 
 
 

Előadó: Ormai István polgármester 

9.) Előterjesztés a Nagyatád, Liget utcában lévő, nagyatádi 3345 helyrajzi számú 
ingatlanra vonatkozó kérelem elbírálásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

10.) Beszámoló Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testülete lejárt 
határidejű határozatainak végrehajtásáról 

 
 

Előadó: Ormai István polgármester 

11/A.) Tájékoztató a polgármester képviselő-testület két ülése közötti időben végzett 
tevékenységéről 

 
 

Előadó: Ormai István polgármester 
 

11/B.) Tájékoztató a jegyző és a Polgármesteri Hivatal képviselő-testület két ülése 
közötti időben végzett tevékenységéről 

 Előadó: Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 

12.) Interpellációk, kérdések 
  
13.) Egyebek 
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Napirendek tárgyalása: 
 

1.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata 2012. évi költségvetése 
végrehajtásáról  

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

Ormai István polgármester: 
Az elmúlt év gazdálkodásáról, a költségvetés teljesítéséről szól az előterjesztés, mellyel lezárják 
a 2012. évi gazdálkodást. Egy átfogó és nagyon sok vonatkozásban részleteket is tartalmazó 
előterjesztést készítettek bemutatva azt, hogy melyek azok a fontos elemei, részei a 
gazdálkodásuknak, amelyek alakulása befolyásolja, meghatározza az önkormányzat pénzügyi 
helyzetét és lehetőségeit.  Jó néhány vonatkozásban részleteket is bemutató előterjesztést tettek. 
Az előterjesztés tulajdonképpen az eredeti szerepének megfelelve a 2012-es év gazdálkodásának 
adatait tényszerűen rögzíti a 2012. december 31-i állapotnak megfelelően. Egy helyzetértékelést 
is tartalmaz az előterjesztés, ami a pénzügyi-gazdálkodási helyzetüket, lehetőségeiket, 
adottságaikat mutatja be, és bemutat bizonyos folyamatokat, amelyek jelzik, hogy hogyan 
alakult és hogyan változott a gazdálkodásuk. A 2012-es évről tesz néhány rövid megállapítást.  
Egy nagyon feszített gazdálkodási időszakot vittek végig jelentős pénzügyi, finanszírozási 
nehézségekkel. Feladatukat ellátták, céljukat elérték azzal, hogy az önkormányzati feladatok 
ellátásához szükséges finanszírozást, pénzügyi hátteret folyamatosan biztosították. Ez 
tulajdonképpen azt jelenti, és azt eredményezte, hogy az önkormányzati feladatok, 
kötelezettségek teljesítését úgy hajtották végre és valósították meg, hogy az általuk biztosított 
közszolgáltatások minden vonatkozásban zavartalanul tudtak működni. Ennek érdekében 
nagyon jelentős erőfeszítéseket tettek, és sok-sok közbenső döntést kellett hozniuk annak 
érdekében, hogy ezt el tudják érni, meg tudják valósítani. Mindennek folyamatosan és 
összességében is eleget tudtak tenni.  
A másik, ami már kicsit előre viszi a gondolkodásukat, hogy ebben a gazdálkodási 
feltételrendszerben, melyben tavaly dolgoztak, az utolsó év, hogy végezték a munkájukat, hiszen 
ha valaki végigkísérte az elmúlt fél év történéseit és a képviselő-testület döntéseit, akkor 
mindenki előtt nyilvánvaló, hogy egy gyökeres és nagyon jelentős átalakulás valósult meg az 
önkormányzati szférában Magyarországon és természetesen Nagyatádon is. Felidézi a 
Tűzoltóság, a Kórház, a közoktatási intézmények állami fenntartásba vétele, az igazgatás 
részbeni átalakítása a Járási Hivatalok munkába állásával és néhány kisebb változás, ami 
érintette azt a szervezeti keretet, amiben a munkájukat és feladatukat végzik. Egy nagyon 
jelentős átalakulás valósult meg. Az általa említett ágazatokban az állam átvette a feladatokat az 
önkormányzattól, mely nyilvánvalóan a költségvetésükben is megjelenik. A finanszírozás 
változott, alapvetően ehhez kötődően, ennek kapcsán. Az átvett feladatokhoz kapcsolódó 
források már nem kerülnek az önkormányzathoz. Egy nagyon jelentős forrás átcsoportosítás, 
támogatás biztosításának megszüntetése realizálódott erre az évre vonatkozóan. Ez 
természetesen valamennyi önkormányzatnál így van, tehát ha például az iskola vonatkozásában 
nem látnak el közoktatási, köznevelési feladatokat, akkor nyilván az ehhez kapcsolódó 
normatíva nem jár az önkormányzatoknak, de más tényezők is változtak a forrás elosztásban és 
az állami támogatások rendszerének az átalakításában.  
A harmadik változás pedig az, hogy olyan új szabályozók léptek életbe, amik alakítják az 
önkormányzatok gazdálkodását, bizonyos szempontok szerint olyan irányba viszik, terelik az 
önkormányzatokat, hogy a feladatellátás és önkormányzati működés vonatkozásában, 
nullszaldós, egyensúlyban lévő költségvetéssel dolgozzanak.  
Ezek azok a változások, amelyek természetes módon megjelennek az idei költségvetésben, és 
ezért mondta azt, hogy a 2012-es mérlege egy utolsó ilyen év lezárása a gazdálkodás 
szempontjából.  
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Összességében elmondható, hogy a szó teljes értelmében eredményes gazdálkodást folytattak, 
hiszen a gazdálkodás célja a feladatellátás finanszírozásának biztosítása, de hozzá kell tenni azt, 
hogy ez nagyon jelentős erőfeszítésekkel és bizonyos olyan intézkedésekkel járt, amelyek 
költségmegtakarítást kellett, hogy eredményezzenek.  
Kicsit előretekintve két gondolatot mond. Talán ezt az évet és a következőt vizsgálva az a 
változás, s azok a változtatások, amelyekről beszélt, szorosan vett pénzügyi szempontból úgy 
alakultak, hogy a kiadásaik csökkenése – alapvetően az állami feladat átvállalás miatt –, és a 
bevételeik csökkenése – alapvetően az állami finanszírozás csökkenése, megszüntetése, 
átalakítása nyomán – mínusz 100 millió Ft pozícióromlást hozott ebben az évben. Ez egy 
tényszerű adat. A másik oldalon megjelenik egy olyan elvárás, hogy nullszaldós költségvetést 
készítsenek. Azt látja, hogy Magyarországon az önkormányzatok nem tudták ezt végrehajtani. 
Ehhez szükség van még ennek az évnek az eredményes gazdálkodására, ennek az évnek azon 
döntéseire, amelyekkel tovább lehet pontosítani, egyszerűsíteni a működés feltételeit. Szükség 
van arra, hogy valóban realizálódjon az állami adósságátvállalás, hiszen ez még a gyakorlatban 
nem realizálódott, és szükség van arra, hogy ebben az évben is – a 2012-eshez hasonló 
nagyságrendű – többlet állami támogatást kapjon Nagyatád Város Önkormányzata. Ez 300 
millió Ft. Ezeknek a feltételeknek a teljesülése esetén 2014-ben egy egyensúlyban lévő 
költségvetést lehet készíteni. Ehhez nyilvánvalóan nekik is jó néhány dolgot el kell végezniük 
ebben az évben, ugyan úgy, ahogy az előző időszakban. A megoldásaik és az általuk választott 
gazdálkodási út jó és eredményes. Ezt kell ebben az évben is folytatniuk.  
Köszönetet mond mindenkinek, hogy 2012-ben együttműködött és partner volt abban, hogy egy 
ilyen esztendőt tudtak zárni, és meg tudták oldani a finanszírozási feladataikat. Megköszöni a 
képviselő-testület ennek érdekében hozott döntéseit, melyek fontos, jelentős, néha nagyon nehéz 
döntések voltak. Köszöni a munkatársainak, hogy mindezek hátterét és a napi munkát vitték. Az 
intézményeikben dolgozó kollégáknak – azoknak is akik már nem önkormányzati alkalmazottak 
– is köszöni, hogy megértették, mi most a feladat, hogyan kell a gazdálkodásban eljárni. Ezzel 
az együttműködéssel lehetett ezt a költségvetési évet végig vinni. 
 
Kérdések: 
 
Rácz Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság alelnöke: 
Valóban egy nagyon részletes és mindenre rámutató előterjesztés van előttük, és azt gondolja, 
hogy hűen tükrözi az elmúlt év gazdálkodását.  
A 2012-es évet – ahogy polgármester úr is mondta – nagyon nagy erőfeszítések árán tudták 
végig vinni. Olyan döntéseket hoztak, melyek valóban nehézkesek és néha fájók, de 
mindenképpen szükségesek voltak. Ehhez hozzájárult az, hogy egy olyan állami támogatásban 
részesült Nagyatád Város Önkormányzata 2012-es évben, ami eddig még soha nem történt. 
Polgármester úr beszélt arról, hogy 2013-as évben is hasonló nagyságú állami támogatásra lenne 
az önkormányzatnak szüksége. Tudnak-e arról valamit, hogy ez milyen formában valósulhat 
meg és van-e erre pályázat, hiszen az ÖNHIKI, mint olyan, a 2013-as évtől megszűnt. Lesz-e 
más pályázati lehetőség, és ha igen, mi a határideje? Gondolkodnak-e már ezen? 
 
Ormai István polgármester: 
Igen, mindent tudnak róla. Régen rossz lenne, ha nem tudnának az egyik legfontosabb dologról.  
A decemberben megszületett és 2013-as évre vonatkozó költségvetési törvény meghatározza az 
ország közszférájának a gazdálkodási rendszerét. Ebben, más néven ugyan, de ugyanúgy 
szerepelt egy pénzügyi alap, aminek a célja az önkormányzatok feladatellátásának a kiegészítő 
támogatása. Magyarul pótlólagos forrásbiztosítása az önkormányzatok száma. A költségvetési 
törvény tartalmazza ezt a pénzügyi alapot, és rögzítettek egy eljárás rendet is, hogy hogyan lehet 
ehhez hozzájutni. Ennek az eljárásrendje és metodikája meggyezett a korábbi évek ÖNHIKI-s 
eljárásával. Egyénként erre is készültek. Március 30-a az első forduló beadási határideje, 
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azonban ezt a múlt hét végén megváltoztatták. Megszűntek ezek az eljárásrendek, határidők. 
Gyakorlatilag egy teljesen nyitott helyzet alakult ki. A pénzügyi alap megmaradt, de hogy mi 
ennek a forrásnak az elérési technikája, gyakorlata, azt kivették a szabályozásból. Egy kérelmet 
fognak benyújtani, melyet felszerelnek azokkal az adatsorokkal, melyekről úgy gondolják, hogy 
fontosan egy ilyen kérelem megítélésében. Mielőbb be szeretnék adni, ezen dolgoznak most.  
 
Dr. Ludas László alpolgármester: 
Ebből az tűnik ki, hogy inkább szubjektívvá válik ez az elbírálás? Tehát eddig szigorú 
táblázatok, mutatók alapján nyújtották be, ami némi objektivitást vetített elő, hogy melyik 
önkormányzat, milyen helyzetben volt. Ha jól érti, amit a polgármester úr mond, akkor ez 
megszűnt, és nem feltétlenül ehhez kell ragaszkodni, bár ennek mentén lehet végig menni.  
Akkor gyakorlatilag egészen más okból is kaphat önkormányzat támogatást? – mint amikor a 
kötöttség behatárolta a tavalyi évi pénzosztást.  
 
Ormai István polgármester: 
Igen. 
 
Kárpáti László alpolgármester: 
Az adósság konszolidációba 60 + 2,3 %-kal került be Nagyatád Város Önkormányzata. Lehet-e 
tudni azt, hogy milyen formában fogják visszakapni a júniusig fizetendő kötelezettségeiket – 
tőke és kamattörlesztést – hiszen addig 100 %-ban kell fizetni. Tudnak-e erről valamit? 
 
Ormai István polgármester: 
Nem.  
Elindult egy folyamat, melyről érdemes beszélni, ezért is örül annak, hogy így előre tekintenek, 
hiszen ami az előterjesztésben van, az egy helyzetértékelés is. Majd amikor a 2013-as 
mérlegüket megvonják, érdemes lesz megnézni, hogy hogyan zárták a 2012-es évet. 
Hihetetlenül nagy változások vannak minden szempontból. Nagyon fontos, hogy megtalálják 
azokat a pontokat, ahol többletforráshoz tudnak jutni. Az egyik ilyen az adósság átvállalás, a 
másik – amiről a kérdés kapcsán beszéltek – az állami támogatás, pótlólagos forrás. Mindig ezt 
szokta mondani, mert ez pontosan kifejezi azt, hogy az önkormányzatoknak ebben az évben is 
szükségük van arra, hogy a teljesen objektív módon számított támogatásokon túl, állami 
forráshoz jussanak.  
Nem akart és most sem akar részletekbe menni, de ez csak egy tény rögzítése, hogy egy ilyen 
óriási rendszer – mint az önkormányzati rendszer – által ellátott feladatoknak, feladatalapú 
finanszírozását úgy beállítani, hogy az illeszkedjen a tényleges helyzethez, nagyon nehéz. Ez 
egy nagyon bonyolult és sok összetevőből, tényezőből álló rendszer. Nincs abban semmi 
különös, hogy elsőre nem sikerült. Tehát itt bizonyos eltérések vannak a tényleges bekerülési 
költségek és a feladathoz biztosított támogatás között. Ezek a támogatások alacsonyabbak, 
melyeket lehet korrigálni. Biztos benne, hogy ha megmarad az a cél, hogy a feladathoz 
szükséges forrást biztosítja a feladat ellátását törvényben előíró állam, akkor ez meg fog 
valósulni. Induljanak ki ebből. Ezért mondta azt, hogy 2014-re jelzi, hogy lehetséges egy 
nullszaldós költségvetés elkészítése. Ma még vannak hiányosságok. Finomítani kell a rendszert. 
A másik része a dolognak az állami adósság átvállalás megvalósítása. Az események és a 
történések nagyon gyorsak voltak a tavalyi év végén és ennek az évnek az elején. Ez, két 
dologban nyilvánult meg. Az egyik, hogy az 5000 főnél alacsonyabb lélekszámú településektől 
100 %-ban átvállalta az állam a hitelállományukat. Ez egy viszonylag egyszerű művelet volt, 
hiszen nem kellett differenciálni, egységesen megtették ezt, és elkezdődött az 5000 főnél 
nagyobb lélekszámú települések konszolidációjának előkészítése. Ez odáig jutott el, hogy 
valamennyi önkormányzat és az állam megállapodtak abban, hogy mi a hitelállomány 
átvállalásnak a mértéke és mi a konkrét összege. Megállapodtak abban is, hogy június 28-ig a 
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bankokkal is létrejön a megállapodás, tehát akkor háromoldalú megállapodás – állam, 
önkormányzat és az adott bankok külön-külön – születik. Nagyatád esetében ez azt jelenti, hogy 
1 milliárd 362 millió Ft átvállalását vállalta a kormányzat. Hogy ez hogyan fog realizálódni? 
Erre az egyszavas válasza azt volt, hogy nem tudják. Pillanatnyilag nem látják. Egyeztetések 
vannak a bankok, pontosabban a bankszövetség és a kormányzati szereplők között. Reméli és 
bízik benne, hogy az önkormányzati szövetségek bevonásával történnek ezek az egyeztetések. 
Ez azt jelenti, hogy jelen pillanatban ugyan úgy fizetik a tőketörlesztési kötelezettségeiket és a 
kamatfizetést, mint korábban. Tehát ugyan úgy, az eredeti összegben és határidőkre kell 
teljesíteniük a törlesztéseiket. Ez azt jelenti, hogy fél évre többet kifizetnek, mint amennyit 
kellene, hiszen –a 60 %-ot alapul véve –, durván 50 %-ot kifizetnek a félévnyi időszakra. 
Ugyanakkor van egy pesszimista prognózis és van egy optimista. A pesszimista prognózis 
szerint ebben az évben realizálódik az adósság átvállalás. Optimista szerint pedig június-július 
fordulóján realizálódik. Miért fontos ez? Ugyanis nem arról van szó, hogy az önkormányzat kap 
1 milliárd 362 millió Ft-ot, sőt arról sincs szó, hogy a bankok kapnak pl. Nagyatád 
vonatkozásában ennyi pénzt, hanem valamilyen módon át kell strukturálni, át kell szerződni a 
most meglévő hitelállományokra vonatkozó banki megállapodásokat. Meg kell osztani az 
önkormányzat és az állam között nagy valószínűséggel. Ez éves szinten jelenik meg a 
gazdálkodásukban, hiszen ahogy beszélt róla, a tőke és a kamat törlesztés éves összege csökken. 
Ez jelenti a megtakarítást éven belül. Nagyatádon ez azt jelenti, hogy ebben az esztendőben 
várhatóan 100 millió Ft kiadáscsökkenést eredményez. Amikor arról beszélt, hogy mi a szaldója 
ennek a kiadás csökkenésnek, akkor már beleszámolta ezt a 100 millió Ft-ot. Ez egy technikai 
kérdés lesz, hogy az önkormányzat által kifizetett összeg államra eső részét megkapják-e vagy a 
második félévben semmit nem kell fizetni, és mindent az állam fizet. Jelen pillanatban itt 
tartanak. Megjegyzi, hogy jelentős azoknak az önkormányzatoknak a száma, akiknek ez 
nehézséget okoz. Továbbra is a teljesítési kötelezettség itt van az önkormányzatnál, és a 
bankoknál nem nagyon lehet elodázni a teljesítést. Tehát ez egy jelen lévő finanszírozási feladat. 
Akkor lesznek sokkal könnyebb helyzetben, ha bekerül ez a 100 millió Ft a rendszerbe. Mond 
egy példát, ha most kifizetnek 10 millió Ft tőketörlesztést, akkor az állam átvállalását követően, 
csak 4 millió Ft-ot kell fizetni. Ez óriási különbség. Ez az egyik feltétele annak egyébként, hogy 
a jövő esztendőre vonatkozóan, egy sokkal konszolidáltabb gazdálkodási helyzetbe tudjanak 
kerülni. Ez a rendszer összefüggése.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Nagyatád Város Önkormányzata 2012. évi 
költségvetése végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet-tervezetet.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a rendelet-tervezetet 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja. 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Nagyatád Város Önkormányzata 2012. 
évi költségvetése végrehajtásáról szóló 12/2013. (IV. 23.) önkormányzati rendelete a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 

2.) Beszámoló Nagyatád Város Önkormányzatának 2012. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

 Előadó: Dr. Nagy Vera aljegyző 
Simonovics Józsefné igazgató  

 
Ormai István polgármester: 
Megkéri az aljegyző asszonyt, fáradjon az asztalhoz.  
Megkérdezi, hogy mint előterjesztőnek, van-e kiegészítése.  
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Dr. Nagy Vera aljegyző: 
Nincs kiegészítése. 
 
Hozzászólások: 
 
Dr. Orbán Csaba képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: 
Úgy látja, hogy egy jól működő szociális háló van Nagyatádon és környékén, ezért csak 
gratulálni tud az ott dolgozóknak.  
Minden évben szembesülnek azzal a táblázattal, mely Nagyatád demográfiai viszonyainak 
változását mutatja. Látható, hogy a 2012-es év folyamán 170 fővel csökkent a nagyatádi lakosok 
száma. Minden korosztályban megfigyelhető a csökkenés, míg a 60 év felettiek száma nőt, tehát 
a korfa is rossz irányba változik.  
Az előző évek táblázatával összehasonlítva talán látható egy kisebb csökkenés. Messze menő 
következtetést nem kíván levonni, de annyit azért igen, hogy mindenképpen elgondolkodtató, 
hogy mit lehetne tenni ez ügyben. 
Optimizmusra ad okot, hogy a gimnáziumban három olyan szakmában folyik képzés, 
amelyekben talán el is tudják helyezni a fiatalokat. Gondol itt elsősorban a gépgyártással 
kapcsolatos képzésre – az itt végzetteket talán alkalmazni tudja a Büttner Kft. –,  de ugyanez a 
helyzet az induló katonai képzéssel kapcsolatban is. Végül, aminek kifejezetten örül, hogy 
egészségügyi osztályokat is indítanak, így akár a jövőben megoldhatják a kórház 
szakdolgozóinak utánpótlását. Ezzel pedig itt tudják tartani a fiatalokat. Azt gondolja, hogy ez 
kevés, a munkahelyteremtésen lenne a hangsúly. Minden korosztálynak az a fontos, hogy a 
családokat egyben tartsák. Ebben még nagyon nagy feladatok állnak előttük, ezért, központi 
témája kell, hogy legyen az önkormányzatnak.  
 
Ormai István polgármester: 
Részt vett a gyermekvédelmi tanácskozáson, éves szakmai értekezleten. Minden szereplő ott 
volt, aki a gyerekekkel foglalkozik. Különösen azokkal a gyerekekkel, akik valamilyen ok miatt 
hátrányos helyzetben vannak. Veszélyeztetettek, problémás környezetben élnek, stb. 
Azt meg lehetett állapítani – és azért beszél erről, mert úgy hiszi, hogy egy nagyon fontos 
tényező – hogy a társadalom mennyire figyel oda a gyerekekre, a kiskorúakra. Mennyire vigyáz 
rájuk? Nagyon jó tapasztalatokat szerzett. Szerteágazó, az iskolák gyermek- és ifjúságvédelmi 
felelőseitől kezdve a rendőrségig, a bíróságig, a szakmáig, mindenki jelen volt és tapasztalatot 
cserélt. Nagyon fontos eleme egy helyi társadalomnak is, hogy mennyire tudnak vigyázni a 
gyerekekre. Sokat lehet hallani arról, hogy a gyerekek néha bizony krízishelyzetbe kerülnek. 
Tudja azt, hogy Nagyatádon is vannak arra utaló jelek, hogy ilyen előfordulhatnak. 
Beavatkoznak a kollégák, megoldanak problémákat. Amiről ott ismét meggyőződhetett, hogy ez 
egy nagyon életképes és nagyon hatékonyan működő hálózat. Ebből a beszámolóból is ez 
látszik.  
Amit Dr. Orbán Csaba mondott, az egy nagyon fontos szempont. Annyit kell vállalni mindig, és 
azt kell vállalni mindig, amit el tudnak végezni. Nemrég megjelent népszámlálás adatai szerint, 
Magyarország lakónépessége 260.000 fővel csökkent 10 éves intervallumon belül. Tehát egy 
nagyon jelentős csökkenés, egy megyényi – így kommunikálta a sajtó – emberrel lett kevesebb a 
népesség Magyarországon.  
Csak zárójelben jegyzi meg, hogy három szakma került szóba, a katonaság, az egészségügyi 
szakdolgozók és a gépészet. Mind a háromnak a gyökerei a 70-es évekre, sőt, még mélyebbre 
nyúlnak vissza Nagyatádon. Ezek tradicionális foglalkozások, hivatások itt Nagyatádon, 
melyből kettő valóban élő, a harmadikkal nem lehet itt tartani a gyerekeket. Nem vitatkozni 
akar, de azzal az egyel inkább el fognak menni. Biztos, hogy nem lesz félreérthető és nem is 
fogja félre érteni azt, amit mondott. Szembe kell nézni azzal, hogy Nagyatádon soha nem fognak 
tudni 8 végzős geográfust elhelyezni. Olyan szakmákat és olyan hivatásokat tanulnak a fiatalok, 
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amiket választanak, amihez kedvük van, amit szeretnének, hiszen bármilyen irányban, az élet 
bármilyen területén el tudnak indulni. A gyakorlati tapasztalat, amikor látják a Nagyatádi 
Diákokért Alapítvány Ösztöndíj átadását, hogy milyen sokféle dolgot tanulnak ezek a fiatalok az 
ország nagy egyetemein, főiskoláin, és az élet ilyen, nem lehet vezényszóra senkinek azt 
mondani, hogy a párját mindenképpen Nagyatádról válassza. Ezek sokkal bonyolultabb dolgok 
ennél, mint hogy azt kimondják, hogy majd az önkormányzat biztosítja, hogy a fiatalok miként 
fognak letelepedni, vagy visszatérni Nagyatádra. Minden fiatalt szívesen látnak itt. Nagyon sok 
mindent kell tenni azért, hogy tudjanak itt helyben is választani, megélhetést, boldogulást 
találni. Nagyatád egy nagyon sok lehetőséget biztosító város, nem csak a munkahelyek 
szempontjából, hanem az élhetőség szempontjából is, de azért kell elindítani középtávú 
fejlesztési programokat. Tehát akkor, amikor azt javasolta a képviselő-testületnek, hogy 
lépjenek fel annak érdekében, hogy a nagyatádi térség kerüljön be a vállalkozásfejlesztési zónák 
közé, akkor pontosan ezért tette, mert ha nem kerülnek oda, akkor versenyhátrányba kerülnek. 
Ezek azok a lépések, melyek kifejezetten koncentrált támogatási lehetőséget takaró minősítés. 
Nyugodtan mondhatja, hogy valamennyi képviselő-testület az elmúlt időszakban minden olyan 
kezdeményezést, lehetőséget támogatott és segített, ami arra irányul, hogy a gazdasági szférában 
a szolgáltatások között vagy bármilyen vonatkozásban is a fejlődést és az előrelépést szolgálja. 
A tendencia egyértelmű, meg kell nézni az adatokat. Vizsgálták ezt az egész megyében is és 
megyei vonatkozásban is. A megyei napilap foglalkozott is ezzel a kérdéssel. Ezt a tendenciát 
egyfajta nemzetstratégia mentén lehet megállítani és megfordítani. Sok-sok elemből álló 
stratégia mentén. Nyilván ez egy hosszú távú trend kell, hogy legyen, hogy ez megforduljon.  
Megköszöni mindazok munkáját, aki a szakterületen dolgozott. Elnézést kér, hogy egy kicsit 
elkalandozott és eltért a témától, de fontos volt Dr. Orbán Csaba által mondottak kapcsán egy 
kicsit beszélni azokról a szempontokról, amik érvényesülhetnek, gyermekvédelmi feladatok. 
Köszöni a munkát.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Nagyatád Város Önkormányzatának 2012. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
115/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
A képviselő-testület Nagyatád Város Önkormányzatának 2012. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról készített beszámolót jóváhagyja. 
 

3.) Előterjesztés a gyermekvédelmi és szociális személyes gondoskodásról szóló 
7/2008. (II. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 Előadó: Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a gyermekvédelmi és szociális személyes 
gondoskodásról szóló 7/2008. (II. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
önkormányzati rendelet-tervezetet.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a rendelet-tervezetet 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja. 
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Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a gyermekvédelmi és szociális 
személyes gondoskodásról szóló 7/2008. (II. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
13/2013. (IV. 23.) önkormányzati rendelete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 

4.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata 2013. évi Közbeszerzési Tervének 
módosítására 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Nagyatád Város Önkormányzata 2013. évi 
Közbeszerzési Tervének módosítására vonatkozó előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
116/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Nagyatád Város Önkormányzata 
82/2013.(III. 28.) számú határozatával jóváhagyott 2013. évi Közbeszerzési Tervét a 
mellékelt I. számú módosítás szerint elfogadja.  
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 

5.) Előterjesztés a városi sportcsarnok kiszolgáló egységének felújítására vonatkozó 
pályázatról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a városi sportcsarnok kiszolgáló egységének 
felújítására vonatkozó pályázatról szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
117/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
1. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a 

Rinyamenti Kézilabda Club a Nagyatád, Szent István park 2. 1386/8 hrsz-ú 
sportcsarnok megnevezésű ingatlanon felújítást, beruházást végezzen a sportszakmai 
terve szerint (öltözők, a kondicionáló terem, folyosó felújítása). 

 
2. A Képviselő-testület mindehhez úgy járul hozzá, hogy a létrejövő vagyonelemek 

tulajdonjoga kizárólagosan, ellenérték nélkül a tulajdonost illetik meg a beruházást 
követően. 

 
3. A képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a pályázathoz szükséges 

dokumentumok aláírására. 
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Határidő: 2013. április 30. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 

6.) Előterjesztés szobor átadásáról Lábod Község Önkormányzata részére 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a szobor átadásáról Lábod Község 
Önkormányzata részére című előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
118/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
1.  Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, hogy az 

önkormányzat tulajdonában álló, a Nagyatádi Szoborpark raktáránál található, 
felújításra szoruló, Levon Tokmadgian szobrászművész „Cárnő” című alkotása 
áthelyezésre kerüljön a lábodi Kiserdei Parkba, így azt Lábod Község 
Önkormányzata használatába adja. 

 
2.  A Képviselő-testület az önkormányzat vagyonának hasznosításáról szóló 30/2008. 

(IX. 1.) rendeletének 24. § a.) pontja alapján a határozat 1. pontjában meghatározott 
használatba adás feltételeit az alábbiakban állapítja meg: 

- a szobor felújításának, áthelyezésének, valamint állagmegóvásának költségeit 
Lábod Község Önkormányzata vállalja, 

- a szobor felállításához szükséges engedélyeket a lábodi önkormányzat beszerzi, 
 
- a szobor állapotának ellenőrzésére Nagyatád Város Önkormányzata jogosult, 
- a szobor használatba adása visszavonásig él. 

 
3.  A Képviselő-testület felkéri a Nagyatádi Kulturális és Sport Központ igazgatóját, 

hogy működjön közre a szobor átadásában. 
 
4.  A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a használatba adási 

megállapodás aláírására. 
 
Határidő: értesítés a döntésről 2013. április 26. 
Felelős: Ormai István polgármester 
     Pünkösd Márton igazgató 
 

7.) Előterjesztés az önkormányzat vagyonának hasznosításáról szóló 30/2008. (IX. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

Előadó: Ormai István polgármester 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja az önkormányzat vagyonának hasznosításáról 
szóló 30/2008. (IX. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendelet-
tervezetet.  
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Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a rendelet-tervezetet 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja. 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat vagyonának 
hasznosításáról szóló 30/2008. (IX. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 14/2013. 
(IV. 23.) önkormányzati rendelete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

8.) Előterjesztés a Nemzeti Rehabilitációs és Szociális Hivatal részére iroda 
biztosításáról 

 
 

Előadó: Ormai István polgármester 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Nemzeti Rehabilitációs és Szociális Hivatal 
részére iroda biztosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
119/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
1. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nemzeti Rehabilitációs és 

Szociális Hivatal részére, a TÁMOP-1.1.1-12/1-2012-0001 „Megváltozott 
munkaképességű személyek rehabilitációjának és foglalkoztatásának elősegítése” című 
kiemelt projekt megvalósításához irodát biztosít. 

 
2. A Képviselő-testület a Nemzeti Rehabilitációs és Szociális Hivatal részére az 

önkormányzat tulajdonában álló, nagyatádi 448/2 helyrajzi számú, természetben a 
Nagyatád, Baross Gábor utca 1. szám alatti épület földszintjén lévő, 29 m2 nagyságú, 
északkeleti iroda helyiségére: 

- az önkormányzat vagyonának hasznosításról szóló 30/2008.  (IX. 1.) rendelet 
38. § (6) bekezdés f. pontja alapján pályázati eljárás mellőzésével, 

- a Nemzeti Rehabilitációs és Szociális Hivatallal történő bérleti szerződés 
aláírásának napjától 2015. június 30. napjáig, amely szükség szerint a TÁMOP-
1.1.1-12/1-2012-0001 projekt megvalósulása érdekében meghosszabbítható, 

- kizárólag a projekt megvalósulásával kapcsolatos tevékenységek végzésére, 
- a Képviselő-testület által 2013. évre megállapított 1.150 Ft/m2/hó+ÁFA 

irányadó bérleti díjon, azaz összesen havi 33.350 Ft+ÁFA díjon és a felmerülő 
rezsiköltségek megfizetésével bérleti jogot biztosít.   

 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a bérleti szerződés 

aláírására. 
 
Határidő: értesítés a döntésről 2013. április 22. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 

9.) Előterjesztés a Nagyatád, Liget utcában lévő, nagyatádi 3345 helyrajzi számú 
ingatlanra vonatkozó kérelem elbírálásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
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A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Nagyatád, Liget utcában lévő, nagyatádi 3345 
helyrajzi számú ingatlanra vonatkozó kérelem elbírálásáról szóló előterjesztés határozati 
javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
120/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
1. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy Tóth 

László 7513 Rinyaszentkirály, Fő utca 37. szám alatti lakos tulajdonában álló, 
Nagyatád, Liget utcában lévő, nagyatádi 3345 helyrajzi számú, 875 m2 nagyságú 
beépítetlen ingatlanra a 2007. január 16. napján létrejött adásvételi szerződés 
záradékolás, 2007. szeptember 19. napján, 2009. november 23. napján, valamint 2011. 
január 19. napján megkötött megállapodásokban meghatározott beépítési 
kötelezettségének nem tud eleget tenni, ezért az ingatlan szabadkézből történő 
értékesítésének engedélyezését kéri. 

 
2. A Képviselő-testület engedélyezi Tóth László 7513 Rinyaszentkirály, Fő utca 37. szám 

alatti lakos részére a Nagyatád, Liget utcában lévő, nagyatádi 3345 helyrajzi számú, 
875 m2 nagyságú, beépítetlen ingatlan harmadik személy részére történő értékesítését. 

 
3. A Képviselő-testület hozzájárul a Nagyatád, Liget utcában lévő, nagyatádi 3345 

helyrajzi számú 875 m2 nagyságú, beépítetlen ingatlant terhelő beépítési kötelezettség 
és annak lejártáig elidegenítési tilalom ingatlan-nyilvántartásból való törléséhez és 
felhatalmazza a város polgármesterét az ehhez szükséges dokumentumok aláírására.  
 

Határidő: értesítés a döntésről 2013. április 24. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 

10.) Beszámoló Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testülete lejárt határidejű 
határozatainak végrehajtásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-
testülete lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról szóló beszámoló határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
121/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatainak végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja. 
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11/A.) Tájékoztató a polgármester képviselő-testület két ülése közötti időben végzett 
tevékenységéről 

 
 

Előadó: Ormai István polgármester 
 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a polgármester képviselő-testület két ülése 
közötti időben végzett tevékenységéről szóló tájékoztatót.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a tájékoztatót egyhangú – 8 
igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
122/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester képviselő-testület 
két ülése közötti időben végzett tevékenységéről szóló tájékoztatót. 
 

11/B.) Tájékoztató a jegyző és a Polgármesteri Hivatal képviselő-testület két ülése közötti 
időben végzett tevékenységéről 

 Előadó: Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyző és a Polgármesteri Hivatal képviselő-
testület két ülése közötti időben végzett tevékenységéről szóló tájékoztató határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a tájékoztató határozati 
javaslatát egyhangú – 8 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
123/2013. (IV. 18.) számú határozat: 
 
1. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző és a polgármesteri 

hivatal a képviselő-testület két ülése közötti időben végzett tevékenységéről szóló 
tájékoztatót elfogadja. 

 
2. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 21/2013.(I.31.) számú 

határozat szerint, a hulladékszállítási díj kedvezmény adásának 2013. évi 
tapasztalatairól készült tájékoztatót elfogadja. 

 
12.) Interpellációk, kérdések 

 
Interpelláció, kérdések nem hangzanak el.  
 

13.) Egyebek 
 
Ormai István polgármester: 
A Művelődési Házról kíván pár dolgot elmondani tájékoztatásul. 
A döntéseik az ügyben meghozták. A beruházást veszélyeztető késedelmes kivitelezési teljesítés 
miatt azonnali hatállyal felmondták a BITT-KRONNEL konzorciummal a Művelődési Házra 
vonatkozó kivitelezési szerződést a képviselő-testület döntése értelmében.  
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Erről értesítették a céget és azt a csőd biztost, aki a cég kérésére átvette a társaság dolgainak a 
vitelét. Bejelentették a kártérítési igényüket a BITT Kft. és a KRONELL Kft. felé,  
összességében 97 millió Ft értékben. Eljártak a közreműködő szervezet felé, jelezvén a kialakult 
helyzetet és azt, hogy határidő módosítást kérnek a támogatási szerződésre vonatkozóan. Ezt 
akkor tudják hivatalos, végleges formában megtenni, ha meg van az új kivitelezési szerződésük. 
A jelzésükre pozitív volt a fogadtatás.  Jelezték, hogy további időt biztosítanak a beruházás 
eredményes befejezéséhez. Április 15-én az ütemterv szerint feladták a közbeszerzési 
ajánlattételi felhívást. Ez néhány napon belül meg is fog jelenni a Közbeszerzési Értesítőben. 
Arra kell gondolni, hogy elektronikusan bonyolódik, megjelenik és van egy ütemtervük az 
eljárásra vonatkozóan. Június 7-én tudnak szerződést kötni és egyben a munkaterületet átadni a 
kiválasztott új kivitelezőnek, amennyiben az eljárás során nem merülnek olyan szempontok 
vagy olyan helyzet, ami megakadályozza őket abban, hogy ezt ilyen módon végigvigyék. Az 
általuk kért határidő december közepe. Úgy gondolja, hogy teljes körűen eljártak ebben a 
dologban, koncentráltan azt akarják, hogy a beruházást végigvigyék. Nyilván az első fontos 
információ az lesz, hogy hányan fogják megvásárolni, hányan fognak bejelentkezni az 
ajánlattételi felhívásukra, és az sem mindegy, hogy mely kivitelező cégek akarnak majd 
dolgozni. Ebben az ügyben, ebben a folyamatban itt tartanak.  
Április 25-én 15 órakor a Bárdos Lajos Általános Iskola aulájába kerül sor a Város napi 
ünnepségre, ahol Demján Sándor lesz az egyik vendég és szónok, aki a Takarékszövetkezetek 
Országos Szövetségének elnöke, a Vállalkozók és Munkáltatók Országos Szövetségének 
ügyvezető elnöke, és a másik Gelencsér Attila Somogy Megye Közgyűlésének Elnöke, 
országgyűlési képviselő lesz. Az ünnepség alkalmával kerül sor a kitüntetetések, a városi 
elismerések átadására és ünnepi műsorra. A rendezvényre, a programra minden nagyatádit 
tisztelettel és barátsággal meghív. Ennek alkalmából kitűzik a lobogókat a város utcáiban.  
 
Ormai István polgármester megköszöni a munkát, a képviselő-testület ülését 1500 órakor bezárja. 
 
 

 
K.m.f. 
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